
 

 

 
 

REFERAT 
 

Fra:   Styremøte i Hovedstyret  
 
Avholdt:  5. mars 2014  på  Cowi, Kråkerøy. 
 

Innkalt: Fredrik Weberg-Larsen, Freddy Antonsen, Gunn Hege Svendsen, Paal 
Olaussen, Per Dahle, Thomas Svensen, Vidar Antonsen, Jørn Johnsen, 
Gry Eriksen og Rita Holme. 

 

Til stede: Fredrik Weberg-Larsen, Freddy Antonsen, Paal Olaussen, Thomas 
Svensen, Vidar Antonsen, Jørn Johnsen og Gry Eriksen på vegne av  

 Per Dahle. 
 
  
    
   Leder ønsket velkommen.   
 
 
Sak  HS-2014-13 Referat forrige møte: 
   Følgende ble kommentert:  
   Arbeidsinstruks for Terreng samt Fugl og farm må lages. 
   Utstillingen 2015 holdes 14. juni 
   Terje Berntsen har sendt oss redegjørelse vedrørende 
   Dommerutdanning i Østfold Fuglehundklubb. 
 
Sak  HS-2014-14 Referat- og innkomne saker: 
   Vi har fått tilbud fra Flexi AS på regnskap, kr 500,- eks.mva pr mnd. 
   Dette blir enstemmig vedtatt. 
   Vi har fått forespørsel fra FKF om å være vertskap for  
   Fuglehundtinget 2014.  
   Dette blir enstemmig vedtatt. Fredrik og Paal koordinerer med 
   Ellen B. Dobloug. 
 
Sak  HS-2014-15 Plan for Fugl og farm 2014: 
   Vidar legger fram planen. Komiteen vil bli ledet av Rune Kynningsrud. 

Det foreslås også at rugemaskiner overdras til en interessent.  
Vidar får mandat til å lage en intensjonsavtale som. 

 
 
Sak  HS-2014-16 Status organisasjonsplan og tillitsvalgte (komiteer/utvalg) 
   Fredrik legger fram dette. 
    
    
 
 
 
 

 

 



 

 
 
Sak  HS-2014-17 Budsjett 2014: 
   Fredrik legger fram dette. Budsjettet, med et negativt resultat på 
   ca 21.000,- blir vedtatt. 
 
Sak  HS-2014-18 Regnskap 2013: 
   Fredrik legger fram klubbens regnskap med positivt resultat på 
   ca 82.000,- 
 
Sak  HS-2014-19 Årsberetning 2013: 
   Fredrik gikk gjennom beretningen. Ingen hadde ytterligere kommentarer 
   til denne. 
 
Sak  HS-2014-20 Årsmøtet: 
   Valgkomiteens innstilling: 
   Fredrik legger fram denne på vegne av komiteen. 
   KFU sin anbefaling: 
   Vidar refererer fra Gullmerkekomiteens innstilling. Det ble foretatt 
   skriftlig avstemming, og innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
   Årspremier: 
   Oversikten fra Per Andersrød ble gjennomgått. 

Aktivitetsplan 2014 var oversendt fra Ole Petter Finess, og ble 
gjennomgått. 
Alle dokumenter i forbindelse med Årsmøtet, blir lagt ut på klubbens 
hjemmesider 5.3.2014 

 
Sak  HS-2014-21 Eventuelt: 
   Vi har fått tilbud fra Rotvelta om fornying av avtalen om treningsområdet 
   deres. Det blir vedtatt å videreføre dette også i 2014.  
   Nye statutter vedr Sølvfasanen tas ikke opp på Årsmøtet. 
   Kjøp av container for lagring av klubbens effekter er ikke gjennomført 
   ennå. Jørn har fortsatt mandat til å gjennomføre dette innenfor kostnads- 
   rammen på 25.000,- 
 
 
 

    
 
Freddy Antonsen 
Sekretær 
 
 
 
 


